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Dzieci, nie dajcie się zwodzić nikomu; 
kto postępuje sprawiedliwie, 
jest sprawiedliwy, 
tak jak On jest sprawiedliwy. 
Kto grzeszy, jest dzieckiem diabła, 
ponieważ diabeł trwa w grzechu od początku. 
Syn Boży objawił się po to, 
aby zniszczyć dzieła diabła. 
Każdy, kto narodził się z Boga, 
nie grzeszy, 
gdyż trwa w nim nasienie Boże; 
taki nie może grzeszyć, 
bo narodził się z Boga. 
Dzięki temu można rozpoznać 
dzieci Boga i dzieci diabła: 
każdy, kto postępuje niesprawiedliwie, 
nie jest z Boga, 
jak i ten, kto nie miłuje swego brata.
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